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Úvodní slovo autorů:
29.11.2011 jsme začali jako občané Přezletic 
navštěvovat zasedání zastupitelstva obce 
Přezletice. Abychom se dozvěděli, co se v obci
děje a mohli něco ovlivnit. Čím více jsme se s 
tematikou seznamovali, tím více jsme 
poznávali, že některé věci prostě nefungují tak,
jak mají. Abychom měli přehled o tom, co se 
skutečně na zastupitelstvu řeklo a co ne, občas 
si to člověk prostě nepamatuje, začali jsme tak 
jak to zákon dovoluje pořizovat ze zasedání 
zastupitelstva zvukové záznamy. Toto i když 
jsme se domnívali, že je naprosto běžná 
záležitost, jsou zastupitelstva která jsou 
vysílána v přímém přenosu, se bohužel ze 
strany zastupitelů ale vůbec nesetkalo s 
pochopením. Postupně se ukazuje, že 
rozhodnutí pořizovat zvukové záznamy bylo 
velmi prozíravé, neboť jak se ukazuje, nejen 
mi, ale hlavně naše volené zastupitelstvo si 
občas nepamatujeme přesně to, co  řeklo, ale 
dokonce i zastupitelé, resp. zapisovatelé 
zápisu, neboť se stává, že se v zápisu se objeví 
věci, které se na zastupitelstvu neřekly a 
naopak dle nás důležité věci, které tam zazněly
v oficiálním zápisu ze zastupitelstva nejsou. 
Zápis z únorového zastupitelstva došel 
dokonce tak daleko, že dle našeho názoru 
důležité body,  jako je diskuze na čerpání 
právních služeb obcí, zmínili  jednou větou, 
bez toho, aniž by  uvedly cokoli k meritu věci. 
Protože ne všichni občané obce Přezletice mají
přístup k internetu, a protože do Obecního   
zpravodaje se některé věci nikdy nedostanou, 
rozhodli jsme se amatérsky vydat vlastní 

občasník, neboť se domníváme, že o 
důležitých věcech, o kterých se teď na 
zastupitelstvu obce mluví by měli vědět 
všichni, kterých se to týká, tj. všíchni občané 
obce Přezletice. 
 (Prosíme o schovívavost co se kvality 
zpracování a obsahu týče, nejsme profíci..)

Kauza hasičárna
O tom, že se bude „rušit“ hasičárna se hasiči 
dozvěděli přesně den před tím, než se konalo 
první zasedání zastupitelstva obce Přezletice, 
kterého jsme se chtěli zúčastnit, což jsme i 
náležitě nahlásili. Abych byl přesný, nejednalo
se přímo o rušení hasičárny jako takové, 
hasičům bylo oznámeno, že budovu musí 
vyklidit. Což by mělo za následek to, že by 
hasiči neměli kam dát svá hasičská auta, což 
by vedlo k tomu, že by nemohli fungovat. Bez 
hasičských aut to jaksi nejde a stát někde na 
ulici nemůžou. Na zasedání zastupitelstva 
29.11.2011 na toto téma proběhla velmi 
zajímavá diskuze, kde padlo např. toto:

čas: 1:29:30 
Starostka: "dobře, to je vaše, moment, 
moment, moment, ale my naco potřebujeme 
cisternový auto, kdy my sme ho používali, na 
co ho potřebujeme? 

  Místostarostka: "já nevim, já nejsem hasič"
  Tomáš Říha: "jako ve chvíli kdy prostě se 
obec rozhodne, že to auto prodá, tak tady 
prostě jako hasiči budou chodit pěšky a 
budeme si ty nosit věci na zádech"
  Starostka: "ale podívejte se, já jako 
přemejšlim vo tom, kdy sme mi 
  jako za poslední dobu ty hasiče, nebo nebo ty,
kdy nám jako ty obci pomohli, vždycky sme 
museli volat nějakou externí firmu jo, když 
hoří tak vůbec nemůžete, to musíte volat státní 
hasiče, nebo jak s jmenujou..

tj. bylo vidět, že ze strany zastupitelstva, tj. 
myšleno hlavně paní starostky Vrecionové, 
která nejen ze své pozice starostky, ale i 
fakticky zastupitelstvo řídí, není naprosto 
žádná snaha fungování dobrovolného 
hasičského sboru (jehož tradice sahá nejméně
do roku 1928) zachovat. 
 Dle zákona o právu petičním, podle kterého 
mají občané právo vyjadřovat své názory 
formou petice, jsme petici za zachování 
hasičů napsali a začali roznášet po obci  a 
vhazovat petiční archy do poštovních 
schránek obyvatel Přezletic. Než jsme stačili 
roznést petice po celé obci, jednateli hasičů, 
Tomáši Řihovi volala přímo paní starostka, 
že to bylo nedorozumění a že se chce 
dohodnout. Z tohoto důvodu bylo roznášení 
petic přerušeno. Tomáš se s paní starostkou 
sešel a situaci si vyjasnili (aspoň se nám to 
tak zdálo). Při zjišťování jaký je vlastně 
právní status budovy hasičárny, Tomáš zjistil,
že budova hasičárny, která stojí na pozemku 
obce,  není a nikdy nebyla zkolaudovaná. 
 V zápisu ze zasedání zatupitelstva se 
objevila následující věta: 
Při této příležitosti místostarostka 
obce zjistila, že objekt “hasičárny” 
vůbec není zkolaudován a starostka
ji požádala, aby zajistila kolaudaci 
objektu v souladu s novými 
potřebami obce, tj. jako technickou 
budovu obce.
 Což ale nebyla vůbec pravda. Jednak to na 
zasedání zastupitelstva vůbec, ale vůbec 
nezaznělo, díky zvukovému záznamu, který 
jsme pořizovali, je to jasně prokazatelné. 
Dále dle zákona o obcích o nemovitém 
majetku obce musí a múže rozhodovat pouze 
a jen zastupitelstvo. Což se nestalo. 
 Na následujícím zasedání zastupitelstva 
21.12.2012 se Tomáš Říha ptal na to, jak je 
možné, že se výše uvedené objevilo v zápisu,
když to tam vůbec nezaznělo. Na to starostka,
že se o tom bavili, ale že to asi nebylo slyšet..

 Na zastupitelstvu konaném 9.2. 2012 
František Hucek opět, kromě jiného, zmínil 
skutečnost, že na žádném zastupitelstvu nebylo
jednáno a rozhodnuto o kolaudaci budovy 
hasičárny na dům technických služeb. 
Starostka toto potvrdila, oznámila, že toto 
usnesení bude revokovat a vyhlásila hlasování 
o kolaudaci budovy hasičárny na dům 
technických služeb, toto jak už to bývá zvykem
bylo jednohlasně odhlasováno. V zápisu ze 
zastupitelstva ze dne 9.2.2012 je opět 
konstatováno, že budova hasičárny bude 
kolaudována jako dům technických služeb, o 
proběhlém hlasování tam ale není ani zmínka. 
 Vzhledem k tomu, že o majetku obce může 
rozhodovat pouze a jen zastupitelstvo obce, a 
to na řádném a řádně ohlášeném zasedání 
zastupitelstva, to že se o kolaudaci bude jednat 
musí být také řádně a předem ohlášeno, což se 
doposud nestalo. Bude tedy opět podána 
stížnost na postup zastupitelstva a budeme 
trvat na tom, že dokud nebudou splněny 
všechny zákonné požadavky na rekolaudaci, 
bude nejen tato neplatná, ale i všechny 
předchozí kroky k tomu vedoucí. Hasičárnu se 
velmi pravděpodobně už zachránit nepodaří, 
ale budeme i nadále dělat, co se dá..
Nechuť a důvod vyjádřila starostka na 
únorovém zastupitelstvu:

čas: 1:13:28 hod -      
Tomáš Říha: "takže tomu mám rozumět tak, že 
radši budete platit někomu jinýmu, než byste 
investovali..."
Starostka: ".. no pokud máme absolvovat 
každý zastupitelstvo takhle dvouhodinový 
diskuze.."

z čehož se dá vyvodit, že zrušení hasičů, je 
pomsta zastupitelstva za to, že si někdo z 
občanů dovolil navštěvovat veřejná 
zastupitelstva obce a ptát se na věci, na které 
zatupitelstvo nechce, aby se někdo ptal.
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Veřejný dopis pro paní starostku a 
zastupitelé obce Přezletice.

Jmenuji se Marie Slavatová a chtěla bych se 
vyjádřit k tomu co mě rozčílilo a 
zároveň urazilo.Volila jsem Vás, paní  
starostko i zastupitelé naší obce. Vás i 
do Senátu, neboť jsem Vám věřila. 
Zasedání zastupitelstva ze dne 29.11. a 
21.12.2011 mě v mé víře zklamalo.       

Vaše výroky k práci dobrov. hasičů v naší obci,
jste vyhodnotila jako ten, kdo o dění 
v obci nemá přehled. Dle vás jeden 
strom a jedno čerpání vody, které podle 
vás skončilo poruchou auta je velice 
špatné.                                                

Já Vám jako matka velitele dobrov. hasičů 
připomenu ty spousty hodin, kdy syn 
s manželem a dalšími dobrov. hasiči 
čerpali přes celou noc vodu v ulici 
naproti Tomíčkům a odčerpávali vodu 
z jezera pod lesem po velkých deštích, 
kácení stromů, odřezávání větví, které 
spadly na elektrické vedení (u 
Roubíčků), odřezávání větví na cestě do
Ctenic, splachování silnic od bahna. 
Hlídání spalování stavebního dřeva na 
stavbě Zlatý kopec. Účasti dobrov. 
hasičů při Dětském dni, kde se snaží 
dětem přiblížit práci a povinnosti 
hasičů. Na každých čarodějnicích 
pomáhají s přípravou vatry, máte 
odborný dozor při pálení ohně. Při ohni 
v okálech hasili jako první a po odjezdu
dalších hasičských sborů, hlídkovali a 
uhasili další vznícení. A další, menší 
nebo větší akce.                                      

Toto vše činí dobrov. hasiči ve svém volném 
čase, chodí domů promrzlí a unavení, 
ale ani jednou jsem je neslyšela si 
stěžovat na svou práci.                           

Syn má ovšem jednu velkou chybu, neumí 
diplomaticky jednat a prodávat svou 
práci, když někdo přijde a řekne, že je 
potřeba něco udělat, jde a udělá co je 
třeba. Má rád, když s ním každý jedná 
rovně, v opačném případě si nebere 
servítky a jeho jednání není vždy 
korektní.  

Váš bod do zasedání 9.2.2012 o špatné 
komunikaci je oboustranný. Teprve 
v případě, kdy potřebujete prostory pro 
vámi vytvořené Technické služby, jste 
se začali zajímat o hasičský sbor. To, že
musíte někam uskladnit stroje za 
milion, je váš problém, ale neměl by se 
řešit tím, že zrušíme nebo ubereme 
prostory hasičárny a přejmenujeme jí 
na Technické služby.                              

Na váš dotaz, zda vůbec hasiče potřebujeme, 
bych vám ráda připomněla, že si stačí 
přečíst knihu výjezdů a budete mít 
přehled o jejich práci. Pak budete mít 
právo posuzovat a odsuzovat jejich 
práci. Rozhodujete za všechny občany 
obce a podle toho by jste měli jednat.    

Že hasiče potřebujeme, se bohužel  zjistí až  
při živelných pohromách , nebo když 
zazní siréna „HOŘÍ“ !!!

S pozdravem  Marie  Slavatová,  Jasmínová
164 Přezletice 

Otevřený dopis Občanskému sdružení 
Přezleťácí od občanky a zastupitelky Petry
Kopáčové

  Vážení představitelé Občanského sdružení 
Přezleťáci.
Jsem členkou zastupitelstva obce Přezletice, 
ale ráda bych, aby toto sdělení bylo bráno ne 
jako od zastupitele obce, ale čistě  jako od 
soukromé osoby a obyvatele obce (i když 
jsem si vědoma rčení o vlku, který chce s 
vlky býti, proto s nimi musí výti ).
Bydlím v Přezleticích celý život a mohu s 
čistým svědomím říci, že jsem se o dění v 
obci zajímala vždy, nikoliv jen v posledních 
měsících. Na zasedání obecního 
zastupitelstva jsem chodila již v době, kdy 
starostoval pan Novotný a členy obecního 
zastupitelstva byly převážně hostující 
členové „horní hospody“,  které absolutně 
nezajímalo, co se v obci děje. Některé z 
jejich výroků mě ještě po letech straší, 
zejména ty o tom, jak není v obci potřeba 
školka, škola, zeleň, autobus a v podstatě ani 
žádné vymoženosti moderní techniky apod., 
protože starousedlíkům stačí to, co mají a 
noví obyvatelé si to v podstatě přinesou sami.
Památný je pro mě již výrok o tom, že pokud 
chci koukat do zeleného, ať se odstěhuji do 
Průhonic.
To, že již nebyl zvolen pan Novotný 
starostou mě, stejně jako ostatní, skutečně 
velice překvapilo. Zvláště, když otěže po 
něm převzala v té době mě neznámá jakási 
Ing. Vrecionová.  To, čím si získala mé 
sympatie, bylo její obrovské nasazení a 
skutečná snaha o rozkvět obce. Vždy jsem si 
stála za tím, že člověk musí mluvit svými 
činy a o tom mě, ať se to někomu líbí či ne, 
přesvědčila.
Jak jsem již řekla, zajímala jsem se o dění v 
obci již před mnoha lety, což se, z mého 
pohledu, bohužel, nedá říci o vás. Nepamatuji
si, že by se byť jen okrajově někdo z vás 

zajímal nebo se byl na - tehdy ještě schůzích 
OZ - kdy podívat. Či se jinak zajímal a účastnil
akcí v obci (vyjma hasičů, těm se také tímto 
omlouvám).
Kvituji s povděkem, že jste se začali o dění v 
obci zajímat. To, co mě ovšem velice mrzí je 
skutečnost, že jste se o dění v obci začali 
zajímat až v době, kdy se vás jakýmkoliv 
způsobem osobně dotkly určité věci (toto jste 
občanům jaksi zapomněli sdělit). O důvodu 
založení občanského sdružení si nedělám iluze.
Ve svých stanovách máte, že chcete hájit zájmy
občanů obce, což je samozřejmě chvályhodné, 
ale kdo alespoň trochu „vidí pod pokličku“ ví, 
jak je to doopravdy.
Jsem znechucená tím, co na zasedáních 
obecního zastupitelstva předvádí vaše 
„komorní trio“ a uráží mě, a to říkám s plným 
vědomím si potenciálních následků to, jak 
neustále komolíte, nepravdivě informujete a 
zkreslujete informace, které podáváte 
občanům! Vaše jízda „v jednosměrné ulici“, 
jak bych popsala vaše aktivity, je 
politováníhodná a smutná.
Řešíte stále jen dokola témata “hasičárna - 
automaty v horní hospodě“ a podobně. Myslím
si, že 90% občanů je úplně jedno, zda bude v 
horní hospodě automatů deset nebo padesát, 
zda bude hasičárna zkolaudována jako 
hasičárna nebo technická místnost (nebo jako 
Cirkus Humberto, protože tam má Ludvík 
maringotky).
Myslím si, že jako ti, kteří by měli „hájit zájmy
občanů obce“ jste se měli zajímat o skutečně 
důležitá témata, která obyvatele obce opravdu 
pálí (jestli třeba bude vybudována školka a 
kdy; kdy dojde na opravu silnic; kdy bude do 
země uložena elektřina a podobně).
Nedělám si iluze o tom, jak bude tento dopis 
brán. Nahráváte si zasedání obecního 
zastupitelstva, vybrané části komentujete a 
označujete je jako smutné. Pro mě je ovšem 
smutné to, že mimo záznam otevřeně 
prohlásíte, že je to vše jen komedie, že jste jen 
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potřebovaly, aby to zaznělo na záznamu.  
Neustále se oháníte hrou fair play, ráda bych se
jí ovšem někdy dočkala i od vás.

Petra Kopáčová

Odpověď Tomáše Říhy 
– o.s. Přezleťáci

Slečno Petro Kopáčová,
zastupitelko a občanko obce 

Přezletice, jsem velmi rád, že dostávám 
prostor odpovědět na Tvůj otevřený dopis, 
adresovaný našemu sdružení. 
Myslím si, že v Přezleticích bydlím o trochu 
déle než Ty a pamatuji si ještě velmi 
dobře na činnost dobrovolných občanských 
sdružení, která fungovala v obci za 
mého mládí. Sbor dobrovolných hasičů je 
bohužel jedním z mála, který zde zůstal a 
je plně funkční. 
Proto bylo například udržení tradice hasičů v 
Přezleticích (kromě jiného) důvodem 
k založení našeho občanského sdružení. 
Nechci, ale přecházet do jakýchkoliv osobních 
invektiv vůči Tvé osobě nebo zastupitelstvu 
obce, takže se budu držet faktů a jen jsem 
tímto chtěl poukázat, že i vaše rodina byla 
velmi aktivní součástí sboru dobrovolných 
hasičů v naší obci.
Úvodem jen pro Tvou informaci, já osobně se 
účastním většiny kulturních nebo sportovních 
akcí pořádaných v obci již od svého mládí. 
Hrál jsem zde divadlo pro děti, velmi aktivně 
se podílel na přípravě a průběhu „Staročeských
májů“ v 90. letech, aktivně se účastním na 
přípravě „Májových ohňů“ (včetně úklidu), 
„Dětského dne“, „Posvícenského tancování“ 
atd.
Již 25 let pořádám fotbalový turnaj – 
„Memoriál Milana Javornického“ a jsem 
aktivním členem místní jednotky Sboru 
dobrovolných hasičů (z toho poslední 2 roky 

jejím jednatelem). 
Kromě toho mám prosperující firmu, která 
přispívá na provoz dětských letních táborů a na
Nadaci hasičů a záchranářů ČR. 
Mimo to se ještě stihám starat o rodinu, dům a 
další běžné povinnosti. Myslím si, že toho pro 
obec osobně vykonávám poměrně dost, včetně 
příspěvků o sportovní činnosti do „Obecního 
zpravodaje“. 
Tebe jsem bohužel na žádné sportovní nebo 
jiné námi (Přezleťáky) pořádané akci neviděl.
Dále bych Ti ještě rád sdělil, že občanské 
sdružení bylo založeno právě za účelem 
zlepšení komunikace občanů se 
zastupitelstvem obce ve sporných otázkách, 
týkajících se nás všech, k zachování a udržení 
tradic a spolků v naší obci.
V úvodu svého dopisu jsi se zmiňovala o 
zeleni v obci a jejím nedostatku. Proto mě 
obzvláště těší kácení stromů v parku, poblíž 
mého domu, který jsem se svým dědečkem 
osobně vysazoval a mohutná výstavba kolem 
obce, která opět zeleň jen ubírá.
Co se týká otázky hlavní silnice v obci, tak se 
nás samozřejmě tato otázka všech velmi 
dotýká a zajímá nás. Bohužel, ale asi všichni 
dobře víme, že pokud bude hejtmanem 
Středočeského kraje pan Dr. Rath (ČSSD), tak 
je spoluúčast kraje na tomto projektu naprosto 
nereálná. A to, ať už z důvodu nedostatku 
finančních prostředku kraje nebo jiné politické
příslušnosti paní starostky-senátorky Ing. 
Vrecionové.
Posledním bodem, na který bych Ti ještě rád 
odpověděl, je účast nás občanů, a to ať už 
členů nebo nečlenů „Občanského sdružení 
Přezleťáci“ na veřejných zasedáních 
zastupitelstva obce.  Jakékoliv nahrávání a 
zveřejňování záznamů z těchto zasedání je 
naprosto legitimní a v souladu se zákony
 platnými v ČR.
I v parlamentu a senátu se smí nahrávat, 
dokonce i filmovat a tyto záznamy jsou pak 
přenášeny do veřejnoprávní televize případně 

rozhlasu. 
Pokud by nebyly nepravdivě přepisovány a 
doplňovány zápisy z veřejných zasedání, 
nebylo by třeba tyto záznamy na našem webu
zveřejňovat. Na druhou stranu, mají možnost 
občané, kteří se těchto zasedání neúčastní, si 
poslechnout jejich průběh. Kromě toho bych 
Ti rád sdělil, že členové našeho sdružení jsou
vzdělaní lidé, mluví několika světovými 
jazyky, mají poměrně značnou praxi ve svých
oborech, takže nejsme žádní hlupáčci.
Abych byl objektivní, jsem samozřejmě 
velmi rád, že se Vám například povedlo 
prosadit stavbu školky a to jako otec malé 
dcery dokážu ocenit. 
Pro příště bych ovšem byl velmi potěšen, 
kdybys své další aktivity vrhla například do 
angažování nově přistěhovalých obyvatel do 
kulturní a sportovní činnosti v obci jako je 
fotbal, nohejbal, tenis, ping pong, příprava a 
aktivní účast u pálení čarodějnic, Sbor 
dobrovolných hasičů, střelecký klub atd. a 
nesnažila se svou kritikou nás starousedlíků 
zavděčit některým členkám zastupitelstva, 
případně pracovních komisí OÚ. 
Nejsem v žádném případě jakkoliv zaujat 
proti ženám a Vaše výroky na posledním 
veřejném zasedání zastupitelstva mě už jen 
pobavily. Jsem zvyklý jednat na rovinu a bez 
jakýchkoliv postranních úmyslů, takže pokud
máš potřebu se mnou kterýkoliv se 
zmiňovaných problému projednat, rád se 
s Tebou po dohodě osobně sejdu a můžeme si
o nich promluvit z očí do očí. Určitě se při 
našem, ale i dalších rozhovorech budu 
vyhýbat takovým nekonkrétním a účelovým 
sdělením jaké používáš ve svém emailu Ty, 
např. :

Citace 1:
O důvodu založení občanského sdružení si 
nedělám iluze.  Ve svých stanovách máte, že 
chcete hájit zájmy občanů obce, což je 
samozřejmě chvályhodné, ale kdo alespoň 

trochu „vidí pod pokličku“ ví, jak je to 
doopravdy. 

Co tím konkrétně myslíš? 

Citace 2:
Řešíte stále jen dokola témata “hasičárna - 
automaty v horní hospodě“ a podobně. Myslím
si, že 90% občanů je úplně jedno, zda bude v 
horní hospodě automatů deset nebo padesát, 
zda bude hasičárna zkolaudována jako 
hasičárna nebo technická místnost (nebo jako 
Cirkus Humberto, protože tam má Ludvík 
maringotky).

Vyjádření k tomuto tématu jsem již částečně 
uvedl výše, takže jen pro upřesnění. To si 
myslíš pouze Ty. Občané si myslí něco jiného a
petice za zachování činnosti SDH to jasně 
dokazuje. 
Hrací automat nás skutečně tolik netrápí, ale 
tvoje matka má také díky tomuto automatu 
další příjem. Dále si myslíme, že toto je již 
skutečně nesmyslné zasahování do podnikání, 
které žádnému občanovi v Přezleticích nevadí 
a jsou to jen domněnky a osobní postoje 
některých členů obecního zastupitelstva.

Citace 3:
Pro mě je ovšem smutné to, že mimo záznam 
otevřeně prohlásíte, že je to vše jen komedie, 
že jste jen potřebovaly, aby to zaznělo na 
záznamu.  

Pokud vím, nikdo z občanského sdružení nikdy
neprohlásil a tomu věř, že toto v žádném 
případě není komedie a měla bys OS 
Přezleťáci brát skutečně vážně. 
Pokud nám tedy přímo nesdělíš, kdo to řekl, 
komu to řekl, kde to řekl anebo není-li to jen 
účelový výmysl.

S pozdravem Tomáš Říha – občan Přezletic a
člen OS Přezleťáci
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Odpověď Františka Hucka

Ahoj Petro, 
reaguji na „Tvůj“ otevřený dopis 
představitelům Občanského sdružení 
Přezleťáci, který jsem já e-mailem obdržel 
včera. Tvůj píši v uvozovkách, neboť si 
opravdu nemyslím, že napsat tento dopis byl 
Tvůj nápad, ale jak sama velmi výstižně píšeš 
hned v úvodu „kdo chce s vlky býti...“ to byl 
prostě nápad někoho jiného.. že dámy ...
 Ano, máš pravdu, na zasedání zastupitelstva 
jsem opravdu nechodil a abych se přiznal, 
neměl jsem to zapotřebí, ještě celkem do 
nedávna to za mne dělali i mnou zvolení 
zástupci. Toto se bohužel  změnilo, více v 
mých důvodech proč jsme založili občanské 
sdružení (*1). 
 Co se týče Tvého zájmu o dění v obci, resp. o 
navštěvování zasedání zastupitelstva, tak jsem 
si prohlédnul veškeré dostupné zápisy ze 
zasedání zastupitelstva obce. Od roku 2007 se 
v zápisech uvádí i hosté. V celém roce 2007, 
2008 a 2009 jsi na zasedání zastupitelstva 
nebyla. V roce 2010 jsi byla až 10.11.2010 u 
příležitosti Tvého jmenování zastupitelkou. 
Promiň, ale zájem o dění v obci vyjádřený 
nejen navštěvováním zastupitelstva, ale i jeho 
aktivní účastní na něm si představuji jinak. 
 Také si u člověka který se tak moc zajímá o 
dění v obci, si představím, že se bude snažit na
tomto dění aktivně podílet, tj. např. bude na 
zastupitelstvu, když už je tím zastupitelem, 
vystupovat se svými názory, připomínkami a 
návrhy. Tebe jsem za ty poslední tři 
zastupitelstva kterých jsem se jako aktivní host
účastnil téměř neslyšel. 
 Jsi znechucená tím co „naše komorní trio“ 
předvádí na zastupitelstvu. Na to máš 
samozřejmě právo. Já jsem také znechucen 
tím, jak v současnosti zastupitelstva probíhají. 
Nedomnívám se ale, že chyba je na naší straně,
z ohlasů co mám od lidí, kteří poslouchali 

zvukové záznamy ze zastupitelstva (k těm se 
ještě vrátím) tak všichni bez vyjímky byli 
zděšeni, ale představ si, bylo to ženskými 
hlasy, které na těch záznamech slyšeli. 
Dokonce to poslouchal jeden psychiatr, který 
nikoho z účastníků neznal a i ten, zvyklý na 
lecos z toho byl lehce vykolejen.. 
 Ne, není pravda že řešíme jen témata 
„hasičárna, automat v horní hospodě“. Těch 
témat je mnohem více, pronájem spodní 
hospody (k tomu se ještě vrátím), provoz vody 
v obci (kde podle mého názoru jen díky 
našemu zájmu zůstali ceny na stejné úrovni 
jako loni), čerpání právních služeb obcí atd., 
atd. Automaty jsem řešil pouze na prvním 
zastupitelstvu kde jsem byl, do téma automaty 
na tom následujícím jsem nezasahoval, stejně 
tak nikdo z členů sdružení. 
 Jinak ano, některé témata se řeší stále, ale to 
jen z toho důvodu že ještě nejsou vyřešena. 
Viz hasičárna, na posledním zastupitelstvu sice
poté co jsem si stěžoval že se v zápisu z 
listopadového zastupitelstva objevilo že se 
budova hasičárny bude kolaudovat jako dům 
technických služeb, i když toto téma se tam ani
neprobíralo, tak se zastupitelstvo rozhodlo, že 
si to odhlasuje, což také udělalo. Bohužel, opět
toto téma nebylo na ohlášeném programu 
zastupitelstva, občané kterých by se týkalo se 
k němu tudíž neměli možnost vyjádřit. K 
tomuto bodu hlasování nebyla vůbec 
připuštěna diskuze, tj. na příštím zastupitelstvu
si opět budu stěžovat na to, že dle mého 
názoru toto hlasování nebylo platné. Pronájem 
restaurace Na Statku, jak jsem jednak uvedl v 
důvodech proč jsem zakládal občanské 
sdružení je další téma, které není ukončené, 
dle mého názoru současná nájemní smlouva je 
právně neplatná. Amatérský právní rozbor na 
téma pronájem restaurace Na Statku zde: (*2). 
V normálně fungující obci, by zastupitelstvo, 
když je někdo upozorní na to, že se někde stala
chyba, bylo rádo že to byl někdo z občanů a ne
nadřízený kontrolní orgán,  a že mají možnost 

to napravit. U nás to bohužel tak nefunguje, 
naopak tomu kdo na něco takového upozorní 
se pak posílají otevřené dehonestující dopisy..
 V dopise nám vyčítáš, že se nezajímáme o 
skutečně závažná témata jako školka, děkuji 
za tip, tímto tématem se určitě v budoucnu 
zabývat budu. Jinak si neodpustím 
poznámku, že si opravdu nedokážu 
představit, jak zastupitelstvo, které není 
schopné řádně ani pronajmout restauraci, 
bude realizovat projekt za cca 25 mil. Kč. 
 Co  se  nahrávání  zasedání  obecního
zastupitelstva týče, tak jednak samozřejmě to
zákon dovoluje. Dále by to mělo být v zájmu
samotného zastupitelstva, aby i občané kteří
sezasedání  zastupitelstva  účastnit  nemohou,
měli  možnost  se  přesvědčit,  jak  dobře  jimi
zvolení zástupci pracují, a jak dobře zastupují
jejich  zájmy.  Jsou  zastupitelstva,  které  v
rámci průhlednosti a transparentnosti a ze své
vlastní  iniciativy  vysílají  ze  zasedání
zastupitelstva přímé přenosy! Jak se postupně
ukazuje, viz případ kdy v zápisu ze zasedání
zastupitelstva bylo něco, co na zastupitelstvu
samotném  nezaznělo,  tak  i  pro  vás  je  to
možnost  kontroly  toho,  co  se  na
zastupitelstvu  skutečně  řeklo,  a  co  by  tedy
mělo či naopak nemělo, být v zápisu. Přístup
zastupitelstva  k  legitimnímu  pořizování
zvukových  záznamů  ze  zasedání
zastupitelstva obce opravdu nechápu! 
Doporučuji následujcí dokument ČT na téma 
pořizování nejen zvukových, ale i 
obrazových záznamů. (*3)
 To že mi jde o to, aby důležité věci zazněly 
na zastupitelstvu, to souhlasí. Za těch pár 
posledních měsíců jsem totiž zjistil, že to co 
nezazní na zastupitelstvu a následně není 
zapsáno (a i to bývá často problém), tak jako 
by nebylo. Tj. nějaké e-maily, nějaké 
soukromé schůzky bez zápisu a bez ničeho, 
prostě opravdu nemají vůbec žádný význam. 
 Píšeš, že lžeme občanům, můžeš mi prosím 
Tě, sdělit  jediný případ? Že komolíme a 

zkreslujeme informace? Pro Boha jak? Tím, že
se aktivně účastníme zasedání zastupitelstva 
obce, toto zasedání nahrajeme, aby si každý 
mohl na vlastní uši poslechnout, kdo co a jak 
řekl? To snad nemyslíš vážně.. Já si naopak 
myslím, že ty zvukové záznamy ze zasedání 
zastupitelstva by si měl poslechnout 
opravdu každý, aby si sám mohl udělat 
obrázek o tom jak to vlastně u nás v obci 
je...
v Praze 21.2.2012

František Hucek

odkazy
(*1) http://hucek.cz/prezletice/proc.html
(*2) http://hucek.cz/prezletice/nastatku.pdf
(*3) 
http://www.ceskatelevize.cz/porady/10363268
581-ochrance/311281381960015/

poznámky pod čarou
1. sice již od 10.1.2012 nejsem členem 

občanského sdružení Přezleťáci, 
nicméně jelikož byl otevřený dopis 
určen i mě, tak na něj odpovídám

2.
gramatika – už jsem to psal v pojednání proč
jsem  zakládal  občanské  sdružení,  rád  si
poslechnu  audioknihu  anglicky,  německy,
španělsky  nebo  rusky..  ale  českou  gramatiku
jsem prostě už zapomněl
Vydavatel :
Přezleťáci občanské sdružení
IČO: 227638

Jana Moravská ( předsedkyně O.S. ) 
Tel. 732 761 705 

Tomáš Říha ( místopředseda O.S )
Tel. 602 321 535

Václav Kulich ml. ( mstopředseda O.S. )
Tel. 604 42 32 96 
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	Veřejný dopis pro paní starostku a zastupitelé obce Přezletice.
	Jmenuji se Marie Slavatová a chtěla bych se vyjádřit k tomu co mě rozčílilo a zároveň urazilo.Volila jsem Vás, paní starostko i zastupitelé naší obce. Vás i do Senátu, neboť jsem Vám věřila. Zasedání zastupitelstva ze dne 29.11. a 21.12.2011 mě v mé víře zklamalo.
	Vaše výroky k práci dobrov. hasičů v naší obci, jste vyhodnotila jako ten, kdo o dění v obci nemá přehled. Dle vás jeden strom a jedno čerpání vody, které podle vás skončilo poruchou auta je velice špatné.
	Já Vám jako matka velitele dobrov. hasičů připomenu ty spousty hodin, kdy syn s manželem a dalšími dobrov. hasiči čerpali přes celou noc vodu v ulici naproti Tomíčkům a odčerpávali vodu z jezera pod lesem po velkých deštích, kácení stromů, odřezávání větví, které spadly na elektrické vedení (u Roubíčků), odřezávání větví na cestě do Ctenic, splachování silnic od bahna. Hlídání spalování stavebního dřeva na stavbě Zlatý kopec. Účasti dobrov. hasičů při Dětském dni, kde se snaží dětem přiblížit práci a povinnosti hasičů. Na každých čarodějnicích pomáhají s přípravou vatry, máte odborný dozor při pálení ohně. Při ohni v okálech hasili jako první a po odjezdu dalších hasičských sborů, hlídkovali a uhasili další vznícení. A další, menší nebo větší akce.
	Toto vše činí dobrov. hasiči ve svém volném čase, chodí domů promrzlí a unavení, ale ani jednou jsem je neslyšela si stěžovat na svou práci.
	Syn má ovšem jednu velkou chybu, neumí diplomaticky jednat a prodávat svou práci, když někdo přijde a řekne, že je potřeba něco udělat, jde a udělá co je třeba. Má rád, když s ním každý jedná rovně, v opačném případě si nebere servítky a jeho jednání není vždy korektní.
	Váš bod do zasedání 9.2.2012 o špatné komunikaci je oboustranný. Teprve v případě, kdy potřebujete prostory pro vámi vytvořené Technické služby, jste se začali zajímat o hasičský sbor. To, že musíte někam uskladnit stroje za milion, je váš problém, ale neměl by se řešit tím, že zrušíme nebo ubereme prostory hasičárny a přejmenujeme jí na Technické služby.
	Na váš dotaz, zda vůbec hasiče potřebujeme, bych vám ráda připomněla, že si stačí přečíst knihu výjezdů a budete mít přehled o jejich práci. Pak budete mít právo posuzovat a odsuzovat jejich práci. Rozhodujete za všechny občany obce a podle toho by jste měli jednat.
	Že hasiče potřebujeme, se bohužel zjistí až při živelných pohromách , nebo když zazní siréna „HOŘÍ“ !!!
	S pozdravem Marie Slavatová, Jasmínová 164 Přezletice

